

Referat for bestyrelsesmøde den 5. juli 2018

Tilstede var: Peter, Merete, Preben, Bjørn, Poul og Rolf (referent).

Fraværende: Thomas, Mette

Dagsorden:

1. Økonomi. Medlemsantal, Budget, Forbedringer af klubben.
2. Skadsrapporter 4 stk. ved 2 stk. påsejlinger
3. Forsikring skade 2 stk. filippi wing rigge. Anmeldelse.
4. Forsikring
5. Nær ved roning af svømmer, skriftlig redegørelse fra roer til Jens Ole Bjerggård.
6. Lukket punkt
7. Udlån af dobbelt sculler.
8. Penge for udlån af inrigger. Mobilepay.
9. Brev fra vennerne. (Gulv i køkken, to åres inrigger)
10. VM i Fredensborg Roklub
11. Pris på bådstativ.
12. Privat både på stativ (Gitte Appel).
13. Sankt Hans aften.
14. Evt.
15. Næste møde

1. Økonomi

Der er lavet regnskab for de første 6 måneder og alt ser fortsat fornuftigt ud.

Medlemstallet er 185.

Vi har modtaget 17.000 kr fra TrygFonden til yderligere redningsveste.

2. Skadsrapporter 4 stk. ved 2 stk. påsejlinger

Der har været 2 stk påsejlinger i denne sæson indtil videre. Hændelserne blev drøftet i bestyrelsen og der var enighed om, at Sikkerhedsudvalget tager kontakt til de involverede.

3. Forsikring skade 2 stk. Filippi wing rigge.

Ved en af påsejlingerne blev begge wing rigge på "Beijing" skadet og der er indkøbt to nye. Skaden skal meldes til forsikringen. Peter laver skadesmeddelelse.

4. Forsikring

Der er fortsat uklart hvorledes vi er forsikret i klubben hvis påsejler en svømmer eller en anden båd (ikke robåd). Bestyrelsen vil undersøge dette hos vores respektive forsikringsselskaber.

5. Nærved roning af svømmer, skriftlig redegørelse fra roer til Jens Ole Andersen, skovfoged.

Vi har modtaget et brev fra skovfogeden ang. en nærved ulykke imellem en svømmer og en robåd ved badebroen ved Nødebo havn. Bestyrelsen besluttede, at indskærpe at;

- Alle robåde i FR skal holde en behørig afstand fra alle broer i Esrum sø (f.eks. også ved Dronningens og Kongens Bøge)
- Husk, at det er bådføreren (=styrmand i rokort.dk) der har ansvaret ved påsejling af en svømmer – ligegyldigt hvor på søen svømmerne er.

Dette vil blive indskærpet på hjemmeside, opslag v PC og mail.

6. Lukket punkt

7. Udlån af Ejerhoved

2X er udlånt til Helsingør/Nivå roklub i hele juli måned. Båden har endnu ikke været anvendt i hele denne sæson.

8. Penge for udlån af inrigger.

Vi har i mange år ikke taget sædeleje for udlån af vores både til fremmede. Dette er dog kutyme i mange andre klubber. Bestyrelsen har besluttet at sædeleje fra næste sæson skal være 50,- kr pr dag, idet der allerede er rigtig mange bestillinger til denne sæson hvor dette ikke har været kommunikeret.

9. Brev fra vennerne. (Gulv i køkken, to åres inrigger)

Vennerne har ikke penge til ny båd hverken i år eller næste år. Samtidig gør de opmærksom på et behov for et få lagt et nyt gulv i køkkenet. Bestyrelsen mener ikke, at vi har penge til dette i år.

10. VM i Fredensborg Roklub

Venskabs Match i Fredensborg Roklub – 25 august - imellem roklubberne i ro netværket. Peter har kontaktet 14 klubber og 2 har svaret – desværre negativt. Peter vil forsøge at rykke dem igen. Hvis ikke der er tilslutning vil vi overveje at lave en klub kaproning. Konceptet kunne være en lodtrækning med båd og bådplads.

11. Pris på bådstativ.

Peter/Bjørn har igangsat indhentning af tilbud. Afventer.

12. Privat både på stativ.

Bestyrelsen og GF har besluttet, at der pt. ikke kan opbevares flere private både hverken indenfor eller udenfor på stativet. Bestyrelsen har senest på møde 3. maj 2018 understreget, at der ikke må lægges private både på stativet udenfor. Dette er gentagne gange (3) blevet understreget overfor ejere af private både. Peter understreger endnu engang overfor pågældende ejere og der sættes en kort tidsfrist for hvornår båden skal være væk.

13. Sankt Hans aften.

Desværre måtte arrangementet aflyses grundet afbrændingsforbudet i hele kommunen.

14. Evt.

- Motorbåden – det er vigtigt, at brugerne husker at checke benzintank også ved afslutning af tur og fylde efter så tanken så vidt muligt altid er fuld.
- Der er et ønske om en redningskrans til motorbåden. Bestyrelsen undersøger nærmere sammen med Niels og Poul.
- Bestyrelsen henstiller til at FR's medlemmer så vidt muligt bærer påklædning med stærke farver når de ror.
- Bestyrelsen vil endnu engang se på muligheden for kun at have 1 års kontingent og afskaffe ½ års kontingent og samtidig rykke betalingstidspunkt til april (fra januar). Ca. 25% af medlemmerne betaler ½ års kontingent. Begrundelsen er at lette arbejdspresset på bestyrelsen/kasseren og flytning af betalingstidspunkt til lige før ro sæsonen starter.
-

15. Næste møde

Tirsdag d. 7 august 2018 kl. 19-22